
 

 ( الدوائية ALKل كيه )إالإبلاغ عن التأثيرات الجانبية لمنتجات ايه 

 

لكتروني إلينا الإبريد رسالة عبر الفيرجى إرسال الدوائية؛  ALKآثار جانبية مرتبطة بمنتجات  ةإذا كنت ترغب في الإبلاغ عن أي

 :عبر هذا الرابط

  الإبلاغ عن أثر جانبي

 

 :أكبر قدر ممكن من المعلومات المتاحة. تشمل المعلومات ذات الصلة ما يلي تزويديرجى 

 وجنسه، إلخ.أ، سنّهوأوتاريخ ميلاده، أمعلومات عن المريض، مثل الأحرف الأولى من اسمه،  •

 المشتبه به، مثل اسمه وجرعته.الدوائي  ALK منتجمعلومات عن  •

 وصف موجز لها، وما حدث، ومتى بدأت، ومتى انتهت، إلخ. على سبيل المثالمعلومات عن الآثار الجانبية،  •
 م الهاتف، إلخبيانات الاتصال بالمبلغ، مثل الاسم، واللقب )مستهلك، طبيب، إلخ(، وعنوان البريد الإلكتروني، ورق •

ك للحصول ة معمتابعالمن الدواء سلامة الإدارة المحلية لتمكن تبالإضافة إلى ذلك، فإن تفاصيل الاتصال الخاصة بك مهمة حتى 

 .إذا لزم الأمر إبلاغكعلى مزيد من المعلومات حول 

 ALKفقاً لإجراءات الحفاظ على سريتها وسيتم معنا ستكون محمية و ستقوم بمشاركتهاجميع المعلومات والبيانات الشخصية التي 

تتم مشاركة  من الممكن أنلأغراض مراقبة سلامة الأدوية.  تقوم بتزويدهاوقوانين حماية البيانات. ستسُتخدم المعلومات التي 

صوصية البيانات مع السلطات الصحية. لمعرفة المزيد حول كيفية معالجتنا للبيانات الشخصية وحقوقك، يرُجى زيارة صفحة خ

ALK  علىwww.alk.net. 

 

 مع التحية،

 مسؤول التيقظ الدوائي المحلي، المملكة العربية السعودية

 4037 999 55 966+الهاتف المحمول على مدار الساعة: 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reporting of side effects on ALK medicinal products 

 

If you want to report a side effect related to ALK medicinal products, then please send us an e-mail via this 

link:  

Report a Side Effect 

 

Please provide as much available information as possible. Relevant information includes:  

mailto:pharmacovigilance-ksa@biologixpharma.com
mailto:pharmacovigilance-ksa@biologixpharma.com


 

• Information about the patient e.g. initials, date of birth, age, gender etc. 

• Information about the suspected ALK medicinal product i.e. product name and strength 

• Information about the side effect e.g. short description of the side effect, what happened, when 

did it start, when did it end etc. 

• Contact details on the reporter e.g. name, title (consumer, physician etc.) e-mail address, 

telephone number etc. 

In addition, your contact details are important so the local drug safety department can follow up for further 

information about your report if necessary.  

All the information and personal data you will share with us will be protected and kept confidential in line 

with ALK’s procedures and in accordance with data protection legislation. The information you provide will 

be used for the purpose of drug safety surveillance. The data may be shared with Health Authorities. To 

find out more about how we process personal data and what are your rights please visit ALK Privacy on 

www.alk.net 

 

Kind regards,  

National Person for Pharmacovigilance, Saudi Arabia  

Mobile number 24/7: +966 55 999 4037 

 

 

 


